粉碎机操作规程

Hammer Mill Operating manual

Please do note that the engine oil should be replaced after 500 hours, and then replaced every year; The grease should be replaced and put in according to request.
粉碎工段设备启动关闭顺序：
Steps of start and stop the crush process
开机顺序 Start steps

1、 开启粉碎机；Start hammer mill
2、 先开启风机和闭风器；Start the air fan and air lock
3、 待粉碎机完全启动后，开启粉碎机进料皮带机，开始进料；Start the feeding conveyor only after the hammer mill running completely
关闭顺序：Stop steps
1、停机时首先关闭粉碎机进料皮带机；Stop the feeding conveyor 
2、待粉碎机内剩余物料全部粉碎完毕后关闭粉碎机；Stop the hammer mill only after all of the materials have been crushed completely
3、粉碎机关闭后，待闭风器不再有物料卸出时，关闭风机，关闭闭风器。Stop the air fan and air lock only when there is no materials out from the air lock.
粉碎机的维护和保养：Maintenance
1、设备运转前检查各处连接是否牢固，螺栓是否松动。由于转子转速高，温度高，黄油易消耗，需每天对主轴轴承加耐高温黄油，避免因轴承温度过高损坏设备。
The user have to check all of the connection if firmly fixed or not before running the hammer mill, also should put in high temperature grease one time every day.

2、经常检查锤片，筛网磨损情况，及时更换。

The user should check the hammer plates, mash and change them timely.
    3、每天工作结束后对机器内进行彻底清理，去掉尘污，检查各局部螺栓等有无松动，检查锤片筛网磨损情况，做好记录。

（注意进行各项检查时请断开总闸，并且悬挂请勿合闸的标示牌）The user should check and clean the machine to clear the dusty and avoid any connections get lose, check the condition of hammer plates and mash to change them timely.
